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Rada Powiatu Obornickiego 
Radni 

Protokół nr 25/2020 

XXV Sesja w dniu 27 sierpnia 2020  

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 18:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bartkowiak 

2. Anna Biedna 

3. Michał Bogacz 

4. Błażej Cisowski 

5. Waldemar Cyranek 

6. Piotr Desperak 

7. Mariusz Drewicz 

8. Andrzej Ilski 

9. Bogusław Janus 

10. Piotr Neter 

11. Zbigniew Nowak 

12. Anna Nowicka 

13. Andrzej Okpisz 

14. Agata Pasternak 

15. Przemysław Szrama 

16. Renata Tomaszewska 

17. Katarzyna Woźniak 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z elektroniczną 

listą obecności w sesji bierze udział 14 radnych, co stanowi spełnienie wymogu art.13 ust.1 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym i Rada Powiatu Obornickiego 

jest władna do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformowała 

również, że przebieg sesji jest nagrywany i będzie dostępny na stronie starostwa, a protokół z 

sesji sporządza Katarzyna Marciniak. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, że wprowadza autopoprawką dwie uchwały 

do porządku obrad oraz zmienia się kolejność punktów w porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska przeszła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad wraz z autopoprawkami..  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Mariusz Drewicz, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata 

Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podziękowania dla pracowników, którzy odeszli na emeryturę, a pracowali na 
rzecz Starostwa Powiatowego w Obornikach. 
4. Przyjęcie protokołu z XXII, XXIII oraz XXIV sesji Rady Powiatu. 
5. Współpraca Powiatu Obornickiego z innymi jednostkami i samorządu 
terytorialnego (druk 211). 
6. Współpraca międzynarodowa Powiatu Obornickiego (druk 212). 
7. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 
210). 
8. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
9. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 
10. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników 
jednostek oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. 
Pytania do radnych Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 
11. Udział Powiatu w stowarzyszeniach (druk 213). 
12. Przedstawienie sprawozdań z działań podejmowanych przez nadzory wodne w 
Poznaniu, w Obornikach, w Gnieźnie, w Szamotułach oraz w Wągrowcu na terenie 
Powiatu Obornickiego (druk 214). 
13. Ochrona środowiska i gospodarka odpadami w Powiecie Obornickim (druk 215). 
14. Planowane kierunki kształcenia i przewidywana rekrutacja w szkołach 
prowadzonych przez powiat Obornicki w roku szkolnym 2020/2021 (druk 216). 
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości specjalnego funduszu nagród 
dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Obornicki w 2020 r. 
(druk 217). 
16. Informacja z wykonania budżetu Powiatu Obornickiego za I półrocze 2020 r. 
(druk 218). 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok (druk 219). 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Obornickiego na lata 2020-2034 (druk 220). 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LI/272/18 Rady Powiatu 
Obornickiego z dnia 27 września 2018 roku w sprawie zatwierdzenia do realizacji w 
okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu pt.: „Aktywizacja osób 
młodych pozostających bez pracy w powiecie obornickim (V)” współfinansowanego 
ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój. 
20. Interpelacje i zapytania radnych. 
21. Wolne głosy i oświadczenia. 
22. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 
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23. Zamknięcie XXV Sesji Rady Powiatu Obornickiego 

3. Podziękowania dla pracowników, którzy odeszli na emeryturę, a pracowali na rzecz 

Starostwa Powiatowego w Obornikach. 

 

Podziękowano pracownikom którzy odeszli na emeryturę. Ceremonii podziękowań i 

wręczenia pamiątkowych dyplomów i kwiatów dokonała pani starosta z wicestarostą i 

sekretarzem. 

 

4. Przyjęcie protokołu z XXII, XXIII oraz XXIV sesji Rady Powiatu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Mariusz Drewicz, Piotr Neter, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław 

Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Nowak 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Powiatu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Mariusz Drewicz, 

Piotr Neter, Anna Nowicka, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, 

Katarzyna Woźniak 

PRZECIW (2) 

Błażej Cisowski, Zbigniew Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Okpisz 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Mariusz Drewicz, Piotr Neter, Anna Nowicka, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata 

Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Nowak, Andrzej Okpisz 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 

 

5. Współpraca Powiatu Obornickiego z innymi jednostkami i samorządu terytorialnego (druk 

211). 

  

W dyskusji wzięli udział: 
- Henryk Szrama 

- Waldemar Cyranek 

- Anna Nowicka 

- Renata Tomaszewska 

- Henryk Szrama 

- Waldemar Cyranek 

- Renata Tomaszewska 

- Roman Szuberski  

- Błażej Cisowski 

- Roman Szuberski  

- Renata Tomaszewska 

- Błażej Cisowski 

- Roman Szuberski  

- Błażej Cisowski 

- Błażej Cisowski 

- Błażej Cisowski 

- Roman Szuberski  

- Błażej Cisowski 

- Roman Szuberski  

- Renata Tomaszewska 

- Roman Szuberski  

- Błażej Cisowski (Ad Vocem) 

- Błażej Cisowski (Ad Vocem) 

- Zofia Kotecka 

- Roman Szuberski  

- Renata Tomaszewska 

- Wiesław Bartkowiak 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Piotr Woszczyk 

- Zbigniew Nowak 

- Piotr Woszczyk 

- Wiesław Bartkowiak 

- Piotr Woszczyk 

- Wiesław Bartkowiak 

- Waldemar Cyranek 
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- Zofia Kotecka 

- Zofia Kotecka 

- Zofia Kotecka 

- Zbigniew Nowak 

- Piotr Woszczyk 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos Wójtowi Ryczywołu Henrykowi Szramie, który 

przedstawił współpracę gminy Ryczywół z Powiatem Obornickim. 

Wójt Ryczywołu Henryk Szrama wyjaśnił, że gmina Ryczywół współpracuje z powiatem na 

wielu płaszczyznach m.in. w służbie zdrowia gdzie dofinansowuje różnego rodzaju zakupy 

dla szpitala powiatowego w Obornikach. Następnie poruszył temat współpracy w temacie 

zaplanowanych inwestycji, które zostały przesunięte na rok 2021, co bardzo zmartwiło 

mieszkańców gminy Ryczywół, a są to: przebudowa mostu na rzece Flinta oraz modernizacja 

drogi Gorzewo – Ryczywół oraz ulica Mickiewicza w Ryczywole. Dodał, że gmina jest 

gotowa na współfinansowanie tych inwestycji i chciałby, aby niektóre działania były nieco 

przyspieszone.  

Wicestarosta Waldemar Cyranek wyjaśnił, że drogi nie od dziś są piętą achillesową nie tylko 

naszego powiatu obornickiego. Dodał, że te kilka inwestycji zaplanowanych pokrzyżowały 

sprawy związane z sytuacją epidemiologiczną, jednak wszystko jest pod kontrolą powiatu 

obornickiego, który czyni starania, aby to wykonać. Poinformował, że na dzień dzisiejszy 

powiat obornicki inwestuje w gminę Ryczywół prawie dwa miliony złotych.  

Radna Anna Nowicka podziękowała Wicestaroście Obornickiemu za odpowiedź, że te 

inwestycje zaplanowane w gminie Ryczywół są przesunięte ze względu na sytuację 

epidemiologiczną.  

Wicestarosta Waldemar Cyranek wyjaśnił, że Związek Powiatów wystosował do premiera 

pismo, aby termin składania wniosków o finansowanie przebudowy dróg samorządowych, 

który jest przewidziany do końca września tego roku wydłużyć ze względu na trudną sytuację 

epidemiologiczną jaka uniemożliwia wielu gminom i powiatom złożenie takiego wniosku. 

Wyjaśnił, że bardzo często się zdarza, że wielu samorządowców zazdrości takiej współpracy 

jaką powiat obornicki prowadzi z gminami. 

Przewodnicząca Rady podziękowała Wójtowi Gminy Ryczywół za przygotowany materiał na 

temat współpracy i oddała głos Burmistrzowi  Rogoźna Romanowi Szuberskiemu. 

Burmistrz Rogoźna Roman Szuberski,  przedstawił współpracę powiatu obornickiego z gminą 

Rogoźno na wielu płaszczyznach m.in. przebudowa dróg, usuwanie azbestu, oczyszczanie 

jezior czy szkolnictwo ponadpodstawowe. 

Radny Błażej Cisowski zwrócił uwagę Pani Przewodniczącej o braku informacji w tym 

punkcie w zakresie współpracy powiatu obornickiego z samorządem Województwa 

Wielkopolskiego.  

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że takie sprawozdanie zostanie przedstawione po 

sprawozdaniach gminnych. 
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Następnie Radny Błażej Cisowski zapytał Burmistrza Rogoźna jak się ustosunkowuje do 

wniosków zarządu powiatu obornickiego w sprawie przekazania niektórych dróg 

powiatowych znajdujących się w obrębie gminy Rogoźno samorządowi rogozińskiemu. 

Burmistrz Roman Szuberski odpowiedział, że gmina Rogoźno nie jest na razie 

zainteresowana pozyskaniem dróg powiatowych. Dodał, że zadania inwestycyjne, na które 

zostały pozyskane środki a dotyczą one dróg na terenie  gminy Rogoźno, są realizowane. 

Wyjaśnił, że sprawdzi dlaczego nie poszły odpowiedzi na wnioski zarządu powiatu 

obornickiego.  

W dalszej kolejności Radny Błażej Cisowski zapytał jak wygląda sprawa związana z 

czystością jeziora Rogozińskiego i jakie koszty zostały poniesione w związku z jego 

oczyszczaniem. Następnie zwrócił uwagę, że na terenie giny Rogoźno nie wszystkie posesje 

są odcięte od wpuszczania nieczystości do jeziora Rogozińskiego. 

Burmistrz Rogoźna Roman Szuberski odpowiedział, że gmina przeznaczyła obszerne środki 

na przeprowadzenie badań na temat zanieczyszczeń w jeziorze. Opracowań dokonały wybitne 

autorytety naukowe z trzech różnych uniwersytetów. Następnie wyjaśnił, że podsumowanie 

tych opracowań będzie dopiero dostępne pod koniec tego roku, kiedy to będzie można 

podsumować lata 2017, 2018, 2019 oraz 2020. Dodał,  że na bieżąco gmina Rogoźno 

współpracuje z  Wodami Polskimi oraz ościennymi sąsiadującymi gminami, które również 

borykają się z problemem zanieczyszczeń jezior. Następnie przedstawił programy oraz 

metody oczyszczania Jeziora Rogozińskiego z zanieczyszczeń. Burmistrz Rogoźna zapytał 

radnego Błażeja Cisowskiego co on jako radny zrobił, aby poprawić ten stan jakości wody w 

jeziorze Rogozińskim. 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska pogratulowała Burmistrzowi Rogoźna ogromnej 

wiedzy w zakresie stanu zanieczyszczeń i metod oczyszczania jeziora na terenie Rogoźna. 

Radny Błażej Cisowski wyjaśnił, że zagłębia się w opracowania dotyczące metod 

oczyszczania z osadów jeziora Rogozińskiego oraz intensywnie śledzi prace związane z 

poprawą jakości wody w jeziorze. Zawiera głos na komisjach i sesjach w tej sprawie i jest 

bardzo aktywny jako radny rady powiatu w tym zakresie. 

Burmistrz Rogoźna Roman Szuberski odpowiedział, że oprócz rozmów, żadnego wymiernego 

efektu nie ma ze strony radnego Błażeja Cisowskiego. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka wróciła uwagę, aby szanować czas i jeśli są sprawy i 

pytania typowo dotyczące danej gminy to należy kierować je pod adresem Burmistrza  

Rogoźna na sesjach gminnych, a nie na sesji Rady Powiatu. 

Radny Wiesław Bartkowiak pogratulował samorządowcom, że tak intensywnie działają na 

polu gminnym w interesie mieszkańców i korzystają z różnego rodzaju form, aby polepszyć 

ich życie na tym terenie. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek podziękował Burmistrzowi Rogoźna za bardzo dobrą 

współpracę z powiatem obornickim. 

Z-ca Burmistrza Obornik Piotr Woszczyk przedstawił pokrótce współpracę Gminy Oborniki z 

Powiatem Obornickim w zakresie usuwania azbestu, realizowania programu czyste powietrze, 
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organizacji przewozów w zakresie użyteczności publicznej, a także reaktywacji PKS-u.  

W dalszej kolejności podkreślił współpracę w zakresie poznańskiej kolei metropolitarnej i 

dofinansowanie powiatu obornickiego z tego tytułu.  Następnie poruszył temat współpracy w 

zakresie przebudowy dróg na terenie gminy Oborniki, które są w złym stanie technicznym. 

Poinformował również o wsparciu finansowym szpitala powiatowego w Obornikach oraz 

współpracy na polu oświaty. 

Radny Zbigniew Nowak zapytał Zastępcę Burmistrza Obornik jak wygląda sprawa z 

odbieraniem śmieci  oraz odpadów rolniczych na terenie Gminy Oborniki. 

Z-ca Burmistrza Obornik Piotr Woszczyk odpowiedział, że jeśli chodzi o sprawę na terenie 

Gminy Oborniki, problem do rozwiązania są wskazane punkty do odbioru tego typu odpadów 

prze firmę GOAP. Dodał, że trwają prace nad rozbudową PSZOK-u, aby mieszkańcy mieli 

jak najwięcej możliwości do składowania tego typu odpadów. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek wyjaśnił, że radni mieli możliwość zapoznania się ze 

statutem związku międzygminnego i powiat obornicki złożył deklarację przystąpienia. Dodał, 

że wszelkie szczegółowe informacje są w trakcie uzyskiwania, a samą decyzję przystąpienia 

do związku podejmie Rada Powiatu Obornickiego. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka podziękowała za współpracę wszystkim trzem gminom. 

Następnie dodała, że właściwie nie ma działu z życia mieszkańców powiatu obornickiego na 

którym ta współpraca nie byłaby realizowana.  

Następnie jej wypowiedź uzupełnił Pan Jakub Przybysz inspektor ds. promocji. 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad - przeniesienie punktu 10 do punktu 6.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Mariusz Drewicz, Piotr 

Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław 

Szrama, Renata Tomaszewska 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Woźniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Waldemar Cyranek 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus 

 

6. Współpraca międzynarodowa Powiatu Obornickiego (druk 212). 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska oddała głos Panu Adamowi Malińskiemu,  który 

przedstawił sprawozdanie ze Współpracy międzynarodowej Powiatu Obornickiego.  
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W dyskusji wzięli udział: 
- Adam Maliński 

- Renata Tomaszewska 

- Wiesław Bartkowiak 

- Adam Maliński 

- Wiesław Bartkowiak 

- Waldemar Cyranek 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska podziękowała Panu Adamowi Malińskiemu za 

ogrom pracy na rzecz współpracy zagranicznej na terenie powiatu obornickiego. 

Radny Wiesław Bartkowiak zapytał, czy praca Pana Adama Malińskiego jest jakoś opłacana. 

Dodał, że jest to bardzo duża promocja dla powiatu obornickiego. 

Pan Adam Maliński wyjaśnił, że telefony ma zapewnione i to wystarczy, a funkcja jest 

społeczna. 

Radny Błażej Cisowski w nawiązaniu do wypowiedzi Pana Adama Malińskiego w sprawie 

przyznaniu odznaczeń Państwu Keller z Niemiec zaproponował, aby Zarząd Powiatu 

Obornickiego wystąpił do sejmiku Województwa Wielkopolskiego o przyznanie takiego 

odznaczenia wyróżniającego zasługi na rzecz współpracy. 

Wicestarosta Obornicki wyjaśnił, że zarząd na pewno wystosuje pismo w tej sprawie.  

Przewodnicząca Rady zamknęła ten punkt porządku obrad. 

7. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 210). 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zadawanie pytań. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Bogacz 

- Wiesław Bartkowiak 

- Waldemar Cyranek 

- Waldemar Cyranek 

- Wiesław Bartkowiak 

- Waldemar Cyranek 

- Andrzej Okpisz 

- Waldemar Cyranek 

- Wiesław Bartkowiak 

- Andrzej Okpisz 

- Waldemar Cyranek 

- Andrzej Okpisz 

- Wiesław Bartkowiak 

- Waldemar Cyranek 

- Błażej Cisowski 

- Waldemar Cyranek 

- Andrzej Okpisz 

- Zofia Kotecka 
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- Zofia Kotecka 

- Waldemar Cyranek 

- Katarzyna Woźniak (Ad Vocem) 

 

Radny Michał Bogacz zapytał czy deklaracja jaką powiat podjął w sprawie przystąpienia do 

związku gminno – powiatowego przewozów autobusowych jest deklaracją w imieniu 

wszystkich gmin. 

Wicestarosta odpowiedział, że powiat przystąpił jako jednostka samorządu terytorialnego. 

Wyjaśnił, że każda jednostka samorządu terytorialnego taką jednostkę podejmuje sama w tym 

przypadku gminy też. Dodał, że taką deklarację złożyła tylko Gmina Oborniki. 

Radny Wiesław Bartkowiak zwrócił uwagę na fakt pozostawiania na stanowiskach w 

niepełnym wymiarze pracowników, którzy przeszli na emeryturę a nie zatrudnianie młodych 

pracowników. Następnie zapytał o Panią Ewę Durasiewicz Naczelnik Wydziału Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska, dlaczego jej nie było na pożegnaniu pracowników. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że Pani Ewa Durasiewicz jest ciągle 

pracownikiem Starostwa Powiatowego w Obornikach. Następnie wyjaśnił, że Starostwo 

przyjmuje bardzo dużo pracowników młodych, ostatnio nabory były przeprowadzane w 

geodezji.  

Radny Wiesław Bartkowiak zapytał ile mamy pracowników w starostwem, którzy mają wiek 

emerytalny. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że odpowie na piśmie radnemu. 

Radny Andrzej Okpisz zapytał o sprawę dofinansowania gminy Oborniki do przebudowy 

dróg Czarnkowska, Rynek oraz Powstańców Wielkopolskich i czy jest już w tej sprawie 

podjęta decyzja i na jakim etapie jest ta sprawa.  

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że trwają rozmowy z władzami Gminy 

Oborniki w  tej sprawie. Dodał, że padła propozycja o kompleksowej przebudowie tego 

odcinka i gmina Oborniki ma przekazać powiatowi obornickiemu 250.000 zł. na projekt. 

Następnie wyjaśnił, że powiat obornicki będzie składał wniosek do programu dróg 

samorządowych o dofinansowanie w 80% następne 20% będzie to wkład własny powiatu i 

gminy Oborniki. 

Radny Wiesław Bartkowiak zwrócił uwagę na fakt niszczenia podczas kampanii wyborów 

prezydenckich plakatów Pana Andrzeja Dudy. Zapytał czy w tej sprawie jakieś 

przedsięwzięcia zostały poczynione. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy ze strony Komendy 

Powiatowej Policji w Obornikach, aby coś w tym zakresie było czynione. 

Radny Andrzej Okpisz zapytał czy wiadomo coś więcej na temat schematów przejazdów 

autobusów, do którego przystąpiły Gmina Oborniki oraz Powiat.  

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że po zlikwidowaniu PKS Wojewoda 

Wielkopolski podjął decyzję o utworzeniu związku gminnego przewozów autobusowych do 
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którego na razie nie przystąpiło wiele samorządów. Następnie dodał, że trwają prace nad 

statutem i on jest cały czas modyfikowany. Wyjaśnił, że każdą informację dotyczącą tej 

struktury czy kosztów jaką uzyska prześle do radnych w celu zapoznania się.  

Radny Wiesław Bartkowiak zapytał kto odpowiada za nagrywanie sesji i kierowanie kamer 

na radnych. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że za system multimedialny odpowiadają 

informatycy a w przypadku operowania kamer Pan Artur Wróblewski. 

Radny Wiesław Bartkowiak zwrócił uwagę, że dostał ostatnio zrzut ekranu jak kamera 

najeżdża na jego prywatny telefon w trakcie obrad sesji Rady Powiatu. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że radni są osobami publicznymi i powinni 

się liczyć że jesteśmy nagrywani różnego rodzaju sytuacjami. 

Pan Artur Wróblewski informatyk wyjaśnił, ze jest to błąd kamery nie wynikający z 

kierowaniem kamer. Dodał, że jest to złośliwość rzeczy martwych.  

Radca Prawny Szymon Muszyński wyjaśnił, że na tym wydruku przedstawionym przez 

radnego nie widać dokładnie, aby jakiekolwiek dane prywatne osób zostały ujawnione. 

Radny Błażej Cisowski zwrócił uwagę, że w przypadku przewozów autobusowych i związku 

do którego przystąpiliśmy to   nie jest ratowanie PKS-u, a ratowanie przejazdów, którymi 

mieszkańcy przemieszczają się do pracy czy szkoły. Dodał, że jest to kolejny fajny projekt na 

terenie Wielkopolski. Dodał, ze jest zaniepokojony faktem, że Gmina Rogożno i Gmina 

Ryczywół nie  wyraziły chęci przystąpienia do tego programu. Następnie zapytał czy gminy 

jeszcze mogą przystąpić do tego programu. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że gminy w dalszym ciągu mogą przystąpić 

do tego związku. 

Radny Andrzej Okpisz zapytał czy wpłynęły pieniądze przekazane przez Pana Premiera 

Morawieckiego do powiatu. 

Starosta Zofia Kotecka wyjaśniła, że pieniądze jeszcze nie zostały przekazane na konto 

powiatu. Dodała, że do 31 sierpnia br. powinny wpłynąć.  

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady zdała sprawozdanie ze swoich prac. 

 

9. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących komisji o złożenie sprawozdań ze swoich 

prac, które przedstawili. 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Nowicka Przewodnicząca Komisji Finansów. 

- Katarzyna Woźniak Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Rozwoju. 

- Anna Biedna Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

- Agata Pasternak Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

- Przemysław Szrama Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

10. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników 

jednostek oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania 

do radnych Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Bogacz 

- Anna Nowicka 

- Zofia Kotecka 

 

Radny Michał Bogacz podziękował za skuteczne załatwienie sprawy odwodnienia we wsi 

Łaszczewiec  Następnie zwrócił uwagę na przygotowanie dokumentacji projektowych na 

przebudowę dróg, które niestety trwają wiele miesięcy i trzeba to mieć na względzie, że w 

niektórych przypadkach potrwa to dłużej ze względu na np. wykupy gruntów.  

Radna Anna Nowicka zwróciła się do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o przycięcie 

drzew w ciągu dróg powiatowych w gminie Ryczywół.  

Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiedziała, że zapewne Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych jest zorientowany i zajmie się sprawą. 

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

11. Udział Powiatu w stowarzyszeniach (druk 213). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zofia Kotecka 

- Zbigniew Nowak 

 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka wyjaśniła, że tą informacji przedstawi Pan Jakub Przybysz 

Inspektor ds. Promocji. 

Jakub Przybysz inspektor ds. promocji powiatu przedstawił informacje na temat udziału 

powiatu w stowarzyszeniach.  

Radny Zbigniew Nowak zapytał czy jest potrzebny udział powiatu w niektórych 

stowarzyszeniach ze względu na mało wymierne korzyści. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka wyjaśniła, że ta sprawa była już kilkukrotnie podnoszona 

na sesjach. Zwróciła jednak uwagę, że taki udział jest bardzo potrzebny ze względu na 

różnego rodzaju cenne informacje. Dodała, że składka nie jest aż tak wielka, aby rzutowała w 

jakiś sposób na zachwianie finansów powiatu. 
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W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

12. Przedstawienie sprawozdań z działań podejmowanych przez nadzory wodne w Poznaniu, 

w Obornikach, w Gnieźnie, w Szamotułach oraz w Wągrowcu na terenie Powiatu 

Obornickiego (druk 214). 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że radni informację dostali w 

formie elektronicznej i poprosiła o ewentualne pytanie, które zostaną przesłane do Nadzorów 

Wodnych z tego względu, że dyrektorzy nie mogli dzisiaj uczestniczyć w posiedzeniu sesji.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zofia Kotecka 

- Katarzyna Woźniak 

- Zbigniew Nowak 

- Katarzyna Woźniak 

- Zofia Kotecka 

 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił uwagę, aby na następny rok przesłać bardziej szczegółowe 

sprawozdanie dotyczące jaka ilość robót została wykonana na terenie powiatu obornickiego.   

Radna Katarzyna Woźniak wyjaśniła, że jeśli chodzi o naszą gminę to wszystko jest 

wyszczególnione w sprawozdaniu uzupełniającym przesłanym przez pracownika Biura Rady 

Katarzynę Marciniak. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka wyjaśniła, że na pewno na przyszły rok będzie to 

przedstawione.  

 

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

13. Ochrona środowiska i gospodarka odpadami w Powiecie Obornickim (druk 215). 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że radni informację dostali w 

formie elektronicznej i poprosiła Panią Naczelnik o przedstawienie informacji.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Karolina Bak 

- Zbigniew Nowak 

- Renata Tomaszewska 

 

Naczelnik Karolina Bak przedstawiła informację.  

Radny Zbigniew Nowak  zapytał o sprawę związaną z budowanym zamkiem w Stobnicy czy 

ta budowa działa niekorzystnie na środowiska czy też nie. 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska wyjaśniła, że inwestor zwróci się do 

Inspektora Ochrony Środowiska o opinię w tej sprawie i była to pozytywna opinia 

oddziaływania na środowisko. Dodała, że na dzień dzisiejszy Wojewoda wszczął 

postępowanie w temacie zasadności pozwolenia na budowę.  
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W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

14. Planowane kierunki kształcenia i przewidywana rekrutacja w szkołach prowadzonych 

przez powiat Obornicki w roku szkolnym 2020/2021 (druk 216). 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że radni informację dostali w 

formie elektronicznej i poprosiła Pana Pawła Drewicza Naczelnika Wydziału Edukacji i 

Spraw Obywatelskich o przedstawienie informacji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Renata Tomaszewska 

- Paweł Drewicz 

- Renata Tomaszewska 

- Błażej Cisowski 

- Paweł Drewicz 

- Wiesław Bartkowiak 

- Paweł Drewicz 

- Andrzej Okpisz 

- Wiesław Bartkowiak 

- Zbigniew Nowak 

- Wiesław Bartkowiak 

- Renata Tomaszewska 

- Paweł Drewicz 

- Renata Tomaszewska 

- Błażej Cisowski (Ad Vocem) 

- Renata Tomaszewska 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz  przedstawił informację 

w druku nr 216. 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że w tym sprawozdaniu są 

bardzo szczegółowe dane. Dodała, że niepokojący jest fakt bardzo słabej bazy w Zespole 

Szkół im. Tadeusza Kutrzeby. Zwróciła uwagę, że potrzeby lokalowe tej placówki są bardzo 

ogromne. Następnie zapytała czy prawdą jest, że w Zespole Szkół w Rogoźnie nie będzie od 

początku nowego roku klasy mundurowej. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz odpowiedział, że  jest 

to prawda.  

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska zapytała jaki jest powód tego, że nie będzie tej 

klasy mundurowej. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz odpowiedział, że 

wynika to z faktu, że zmieniły się przepisy w ustawie oświatowej, a szkoła nie złożyła 

wymaganego wniosku o utworzenie takiej klasy. 

Radny Błażej Cisowski poinformował, że odbył się już konkurs na stanowisko Dyrektora 

Zespołu Szkół im. H. Cegielskiego został wybrany Jarosław Łatka Radny Rady Miejskiej w 
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Rogoźnie. W związku z powyższym zapytał czy nowy dyrektor dokonał już wyboru 

zastępców Dyrektora. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz odpowiedział, że 

jeszcze nie. 

Radny Błażej Cisowski zapytał czy nowy dyrektor ma godzinny w innych jednostkach 

oświatowych. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz odpowiedział, że nie 

ma wiedzy w tym zakresie. 

Radny Wiesław Bartkowiak zapytał jakie mamy rezerwy lokalowe w Zespole Szkół im. 

Hipolita Cegielskiego ile uczniów mógłby pomieścić ten gmach. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz odpowiedział, że trudno 

mu na teraz odpowiedzieć na to pytanie z tego tytułu, że w technikach bardzo zmieniło się 

kształcenie.  

Radny Andrzej Okpisz zapytał czy jeśli chodzi o ilość oddziałów wszystkie prośby 

dyrektorów zostały spełnione przez Zarząd Powiatu. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz odpowiedział, że tak. 

Radny Zbigniew Nowak zapytał czy znalazł się chętny na prowadzenie stołówki w Zespole 

Szkół w Rogoźnie. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz odpowiedział, że na 

dzień dzisiejszy nie. 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska zapytała czy zostały przygotowane procedury w 

przypadku przekazania szkoły Zespołu Szkół w Rogoźnie przez starego dyrektora nowemu 

dyrektorowi. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Obywatelskich Paweł Drewicz odpowiedział, że nie 

ma wiedzy w tym zakresie, a są to sprawy załatwiane między dyrektorem następującym, a 

ustępującym. 

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Obornicki w 2020 r. (druk 217). 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że radni informację dostali w 

formie elektronicznej i poprosiła o ewentualne zadawanie pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Obornicki w 2020 r. .  
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Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Mariusz Drewicz, Piotr 

Neter, Anna Nowicka, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Bartkowiak, Zbigniew Nowak, Andrzej Okpisz 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Katarzyna Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr XXV/151/20 w sprawie ustalenia wysokości specjalnego 

funduszu nagród dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Obornicki w 

2020 r. 

W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

16. Informacja z wykonania budżetu Powiatu Obornickiego za I półrocze 2020 r. (druk 218). 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że radni informację dostali w 

formie elektronicznej i poprosiła o ewentualne zadawanie pytań. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Zbigniew Nowak 

- Zofia Kotecka 

- Zbigniew Nowak 

- Andrzej Okpisz 

 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił uwagę na bardzo dużą stratę finansową w szpitalu 

powiatowym i trzeba by pomyśleć nad bardziej drastycznymi krokami w tym temacie, żeby 

temu zaradzić. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka wyjaśniła, że program naprawczy może być wprowadzony 

dopiero po audycie, który zostanie dopiero przedstawiony. 

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok (druk 219). 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że radni informację dostali w 

formie elektronicznej i poprosiła Skarbnik Powiatu o przedstawienie informacji. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Okpisz (Ad Vocem) 

- Joanna Konieczna 

 

Radny Andrzej Okpisz zapytał kiedy był lokowany ostatni milion obligacji. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna wyjaśniła, że był on lokowany 24 sierpnia br.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Mariusz Drewicz, Piotr 

Neter, Anna Nowicka, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Bartkowiak, Zbigniew Nowak, Andrzej Okpisz 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Katarzyna Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr XXV/152/20 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2020 rok. 
 

W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2020-2034 (druk 220). 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że radni informację dostali w 

formie elektronicznej i poprosiła Skarbnik Powiatu o przedstawienie informacji. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Konieczna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2020-2034..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Mariusz Drewicz, Piotr 

Neter, Anna Nowicka, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

PRZECIW (3) 

Wiesław Bartkowiak, Zbigniew Nowak, Andrzej Okpisz 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Katarzyna Woźniak 
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Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr XXV/153/20 w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Obornickiego na lata 2020-2034. 

W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LI/272/18 Rady Powiatu Obornickiego z 

dnia 27 września 2018 roku w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 

01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu pt.: „Aktywizacja osób młodych pozostających 

bez pracy w powiecie obornickim (V)” współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój. 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr XXV/154/20 w sprawie zmiany uchwały LI/272/18 

Rady Powiatu Obornickiego z dnia 27 września 2018 roku w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu pt.: 

„Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie obornickim (V)” 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój. 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska poinformowała, że radni informację dostali w 

formie elektronicznej . 

W dyskusji wzięli udział: 
- Renata Tomaszewska 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LI/272/18 Rady Powiatu Obornickiego z dnia 

27 września 2018 roku w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. 

do dnia 31.12.2020 r. projektu pt.: „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w 

powiecie obornickim (V)” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Mariusz Drewicz, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata 

Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Desperak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Katarzyna Woźniak 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodnicząca zamknęła ten punkt porządku obrad. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Wiesław Bartkowiak 

- Zbigniew Nowak 

- Waldemar Cyranek 
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Radny Wiesław Bartkowiak zwrócił się z wnioskiem do Zarządu o sfinansowanie zakupu 

ubrań specjalistycznych dla strażaków w Obornikach.  

Radny Zbigniew Nowak zwrócił uwagę na liczne błędy wytknięte w oświadczeniach 

majątkowych radnych i poprosił o ewentualne szkolenie z przedstawicielem Urzędu 

Skarbowego w Obornikach w zakresie wypełniania oświadczeń majątkowych. 

Wicestarosta Obornicki Waldemar Cyranek wyjaśnił, że te błędy wynikają z błędnego 

interpretowania niektórych zagadnień, które znajdują siew oświadczeniach majątkowych.  

 

21. Wolne głosy i oświadczenia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Nowicka 

- Radca Prawny 

- Błażej Cisowski 

- Waldemar Cyranek 

- Anna Nowicka (Ad Vocem) 

 

Radna Anna Nowicka złożyła zapytanie na piśmie o prace komisji statutowej. Następnie 

uzyskała odpowiedź, że powinna wskazać podstawę prawną co do formułowania tego typu 

pytań. Poprosiła Radcę Prawnego o ustosunkowanie się do tej wypowiedzi. 

Radca Prawny Szymon Muszyński odpowiedział, że radny ma prawo do tego, aby uzyskać 

informację w tym zakresie. Dodał, że odpowiedź powinna być udzielona. 

Radny Błażej Cisowski wyjaśnił, że komisja cały czas pracuje nad zmianą statutu powiatu 

obornickiego i dodał, że kilka spotkań w tym zakresie było. Następnie zadał pytanie 

Wicestaroście Obornickiemu czy nie szłoby w miejscach niebezpiecznych zakrętów 

zastosować dodatkowe oznakowania poziome w tej sprawie. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że w sprawie oznakowania będzie rozmawiał 

z Dyrektorem Zarządu Dróg. Dodał, że jest zdziwiony brakiem odpowiedzi 

Przewodniczącego Komisji Statutowej. 

 

22. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że następna sesja jest planowana na wrzesień br. o 

godz.: 12:00. Dodała, że jeśli nie zmienią się warunki to będzie to również sesja online. 

 

23. Zamknięcie XXV Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

Przewodnicząca Rady Renata Tomaszewska zamknęła XXV obrady sesji Rady Powiatu 

Obornickiego. 
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Przewodniczący 

Rada Powiatu Obornickiego 

  

Protokołowała : Katarzyna Marciniak 

Przygotował(a): Katarzyna Marciniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


